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Chmelař o tom, co nám neřekli o „mírovém“ summitu
ve Švýcarsku ao tom, co krach mírových jednání
znamená

infovojna.bz/article/chmelar-o-tom-co-nam-nepovedali-o-mierovom-summite-vo-svajciarsku-a-o-tom-co-krach-
mierovych-rokovani-znamena

18.06.2024 | 10:15   124

Nemohu souhlasit s tvrzením šéfa slovenské diplomacie Juraje
Blanára, že summit ve Švýcarsku byl "důležitým krokem k hledání
trvalého mírového řešení". Nebyl. Byla to olympiáda prázdných slov,
bylo to zbytečné zdržení na cestě k dosažení alespoň příměří, byla
to promarněná příležitost, a to iz naší strany. Jsem trochu zklamaný,
že zatímco Saúdská Arábie a Turecko nabídly své území pro mírová
jednání. Celou dobu deklarujeme \"samostatnou slovenskou
zahraniční politiku\", vyhrazujeme si právo říci vlastní názor, a
nakonec ho neumíme ani vyslovit. Píše ve svém článku politický
analytik, historik, bývalý vysokoškolský pedagog a poradce předsedy
vlády SR Eduard Chmelár.
 
Tak jak jsem několikrát předpověděl, tzv. mírový summit ve
Švýcarsku skončil totálním fiaskem. Neúspěch nemohly zakrýt ani
vysloveně trapné propagandistické řeči západních politiků, které tuto
válečnou poradu (protože o nic jiného nešlo) označily za úspěch.
Konečně to, že souběžně s touto konferencí probíhala jednání
Severoatlantické aliance o tom, o kolik navýšit počet jaderných
zbraní v pohotovosti, usvědčuje jejich tvrzení, že jsme „o krůček
blíže míru“ (Ursula von der Leyenová) jednoduše ze lži. Potřebu
mírových jednání nikdo nebere vážně a po vysloveně tupých slovech
generálního tajemníka NATO Jense Stoltenberga („Dejme Rusku a
Číně jasně najevo, že máme jaderné zbraně“) by bylo lepší, aby si
všichni uvědomili, že nám vládnou totální psychopati, kteří nás
ženou do záhuby – v opačném případě neříkejte, že jsme vás
nevarovali, když se budete smažit v nukleárním pekle.
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Ale rozeberme si pěkně po pořádku, co krach jednání ve Švýcarsku
znamená. Můžete ohromovat neinformovanou veřejnost počtem
zemí, které podepsaly nic neříkající komuniké, ale každou statistiku
je třeba uvést do kontextu: na summit přijela jen polovina pozvaných
zemí a závěrečný dokument podpořily jen dvě pětiny států světa.
Tzv. Zelenského mírovou formuli přitom odmítly ty nejlidnatější státy
světa: Čína, Indie, Rusko, Brazílie, Indonésie, Nigérie, Mexiko,
Vietnam, Egypt, Jihoafrická republika, Írán, celá Latinská Amerika s
výjimkou Argentiny, celý Blízký východ s výjimkou Kataru a vůbec
širší globální Jih. Pouze těžký demagog může na tomto
demonstrovat údajnou „jednotu světa“. Na čem tedy ztroskotalo úsilí
Západu?

Mnozí západní představitelé se snažili veřejnosti namluvit, že
odmítnutí účasti ze strany Pekingu je výsledkem tlaku Moskvy a že
to znamená, že Čína je v područí Ruska. V Pekingu tento směšný
výmysl ani nepovažovali za nutné komentovat. Každý, kdo zná
asertivní zahraniční politiku Čínské lidové republiky, jakož i každý,
kdo zná globální mocenské poměry, velmi dobře ví, že je to spíše
Rusko, které je dnes závislé na Číně a že Čína se nepodřizuje
nikomu. Příčiny toho, proč se Čína, ale i jiní významní hráči odmítli
tohoto cirkusu zúčastnit, západní média demagogicky zužovala na
nepřítomnost Ruska na summitu. To byl samozřejmě významný
problém, protože jakákoli mírová jednání nemají smysl, pokud se jich
neúčastní druhá strana konfliktu. A i zde média zaváděla. Často totiž
mluvili o tom, že Rusko účast odmítlo. Ale to je vyslovena lež.
Neúčast Moskvy byla předem dohodnuta – byl to kategorický
požadavek Kyjeva. A tak problém není třeba hledat nikde jinde než v
neudržitelné pozici samotné Ukrajiny.

 
Naše média totiž ať už záměrně nebo z neznalosti věci nepřinášela
žádné informace o vývoji jednotlivých pozic. Původní návrh Kyjeva
Švýcarsko odmítlo. Argumentovalo tím, že konečný dokument musí
v co největší možné míře zohledňovat názory všech. Od 10. dubna,
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kdy bylo oznámeno datum a místo konání summitu (alpský komplex
Bürgenstock), probíhala intenzivní jednání, která trvala až do 28.
května, kdy byl všem pozvaným účastníkům z více než 160 zemí
předán kompromisní návrh textu předem konzultován s Ukrajinou. 6.
června však Kyjev nečekaně oznámil, že „Ukrajina neustoupí od
Zelenského mírové formule“ a že ukrajinská vize vítězství nad
Ruskem nemá alternativu. V reakci na to Švýcarsko 9. června
rozeslalo pozvánky s novým návrhem společného komuniké, ve
kterém dost šokujícím způsobem ustoupilo od postojů, které
prosazovalo. Neustoupil však globální Jih. Kde viděla většina států
světa problém?

 
První věcí, kterou si Kyjev prosadil, byla zmínka, že konflikt nebyl v
dokumentu uváděn jako „válka mezi dvěma státy“, ale „ruská
agrese“. Argumentoval rezolucí Valného shromáždění OSN z roku
2022, pro kterou hlasovalo 141 zemí. Vůči této právní argumentaci
se dalo těžko namítat, i když už tato klauzule komplikovala možnost
dohody. Druhý požadavek už byl spornější. Ukrajina trvala na
stanovisku, že obnovení ukrajinských hranic z roku 1991 je
základem dosažení jakékoli mírové dohody. Argumentovala čtvrtým
bodem článku 2 Charty OSN, který říká, že „všichni členové
Organizace spojených národů se vystříhají ve svých mezinárodních
stycích hrozby silou nebo použití síly proti územní celistvosti nebo
politické nezávislosti každého státu“. To je sice pravda, ale Rusko se
ve své právní argumentaci opírá o stejné ustanovení a tvrdí, že
rozšiřování NATO je vůči němu „hrozbou silou“ a že má stejná práva
chránit svou bezpečnost a územní celistvost jako Ukrajina.

 
A právě o tomto bodě státy globálního Jihu tvrdí, že postoj Ukrajiny k
vlastní územní celistvosti je neudržitelný a jakákoli mírová dohoda
bude vyžadovat kompromisy založené na realitě vytvořené na bojišti.
Jinými slovy, země globálního Jihu daly Ukrajině najevo, že snahy
přetlačit do závěrečného komuniké pouze představy Ukrajiny, které
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ignorují pozice Ruska, si nikdy nezískají širší mezinárodní podporu.
Kyjev nedokázal přesvědčit globální Jih ani v méně kontroverzních
tématech – o to těžší se mu bude hledat přijatelná dohoda, pokud se
nezápadné státy domnívají, že nejde o nic jiného než o pokus vnutit
Rusku podmínky diktované Spojenými státy bez jeho přítomnosti. O
to významnější byl postoj Saúdské Arábie, která by podle kuloárních
informací mohla hostit příští summit, že aniž by Ukrajina udělala
významné ústupky a zapojila do jednání i Rusko, se prostě nehneme
z místa. Proto státy globálního Jihu tak popudilo, když na žádost
Kyjeva vypadla ze závěrečného dokumentu byť jen možnost
uvažování o alternativních mírových plánech, které se vypracovaly v
Číně, Brazílii, Mexiku nebo (neoficiálně) na Slovensku. Ze
závěrečného dokumentu byla vyškrtnuta věta o potřebě vypracování
„společné vize mírového plánu“ a byla nahrazena kategorickým
požadavkem, že budou zohledněny pouze ty mírové návrhy, které
jsou v souladu s bezpodmínečným navrácením k hranicím z roku
1991 – čemuž odpovídá výlučně Zelenského ultimátum. Ukrajinci
vyškrtli z původního textu dokonce i požadavky na „opatření k
budování důvěry“ a vymazali zmínku o dalším mírovém summitu, na
který by mělo být přizváno i Rusko.

A tak není divu, že bezprostředně poté, co Švýcarsko oznámilo
zásadní změny ve společné rezoluci, většina zemí odmítla do
Bürgenstocku cestovat. Na summitu se nakonec řešily jen banální
věci, které jsou bez jednání s Moskvou stejně nerealizovatelné.
Ukrajinský tisk jakoby nepochopil, co se stalo, a toto fiasko
okomentovalo tvrdohlavou poznámkou, že „lepší je mít summit
podobně smýšlejících lidí, než dělat ústupky v otázkách, které jsou
pro stát kriticky důležité“ a nadále zaslepeně tvrdí, že změny, které
se udály v textu jsou „rozhodně pozitivní“. 

https://www.eurointegration.com.ua/articles/2024/06/13/7187968/

Inu, vaši vnuci se vás budou ptát, co bylo pozitivně na tom, že jste
odsoudili vlastní národ k nekonečnému utrpení. Jediným výsledkem
této víkendové frašky je, že Zelenského mírová formule je definitivně

https://www.eurointegration.com.ua/articles/2024/06/13/7187968/
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mrtvá a že Ukrajina bude muset dělat ještě těžší kompromisy než
před dvěma měsíci, o situaci před dvěma lety ani nemluvě. I
mimořádně hloupí a omezení západní lídři to budou muset dříve či
později pochopit a uznat, že je čas jednat s Ruskem.

Obyvatelstvo západních zemí je však zatím udržováno v ubíjející
propagandě, za kterou by se nemuselo stydět ani sovětské politbyro.
Oni už neumí ani přesvědčivě lhát, jejich výmluvy jsou stále
nedůvěryhodnější. Západní média dlouhodobě tvrdí, že Putin jednat
nechce, co je až dětinská lež. Rovněž o něm tvrdí, že straší
jadernými zbraněmi, ačkoli ve skutečnosti ho jen donutí k odpovědi
otázkou, zda je ochoten je použít. Před dvěma týdny na
ekonomickém fóru v Petrohradu tuto otázku uzavřel s tím, že Rusko
nepotřebuje k vítězství na Ukrajině jaderné zbraně, že nemá potřebu
přemýšlet o jaderné válce a že lidé by měli přestat na toto téma
diskutovat. Ten, kdo tuto otázku neustále otevírá a šermuje jaderným
odstrašováním, je Severoatlantická aliance. Tyto provokace je třeba
zastavit a je třeba si uvědomit, že i ruský prezident je pod tlakem
generality a radikálních sil, které ho po každém tvrdším úderu
Ukrajiny tlačí do pozice, ze které nechce reagovat. Vytrácí se
odpovědnost státníků za dalekosáhlá rozhodnutí eskalující už tak
dost extrémní mezinárodní napětí, a to je velmi nebezpečné.

Ten, kdo dnes jednat nechce, je ve skutečnosti Západ. Reakci
německého kancléře Olafa Scholze, že lídři zemí G7 o návrzích
Vladimira Putina ani nebudou jednat, protože je nemyslí vážně,
považuji za šílenou. Takový postoj ochromuje jakýkoli pokrok na
diplomatickém poli. Putin žádá, aby se Ukrajina vzdala okupovaných
území. Zelenskyj žádá, aby se Rusko stáhlo z okupovaných území.
Požadavky obou stran můžete chápat jako nereálné ultimátum, ale
jsou to jen výchozí pozice. Žádná mírová jednání se přece
neuskutečnila tak, že jedna strana přednesla podmínky a druhá je
přijala. Tomu se říká kapitulace. Mírové rozhovory předpokládají
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náročná a zdlouhavá jednání, která mají vést k oboustranně
akceptovatelnému kompromisu. Proto jsme i my v naší mírové
iniciativě navrhli, aby se o sporných územích rozhodlo referendem.

https://noveslovo.eu/politika/ukrajina-mierovy-navrh-zo-slovenska/

Pokud se dvě strany nejsou schopny dohodnout, na to existují
zprostředkovatelé mezinárodního společenství, které mají pomoci
vytvořit tlak na vzájemně výhodnou dohodu. Ale tohle ví každý
student diplomacie. Pokud tento postup Západ odmítá, znamená to
jediné: že uzavření míru nechce. Nakonec americkou strategii
zformuloval ministr obrany USA Lloyd Austin, který řekl, že „chceme,
aby bylo Rusko oslabeno“. Tedy cílem není ani tak vypudit Rusy z
území Ukrajiny, jak definovat hluboce cynické geopolitické zájmy
Spojených států. V době, kdy podle Eurostatu Ukrajinu opustilo od
začátku invaze minimálně 650 000 mužů v branném věku, kdy podle
průzkumu chce bojovat pouze třetina mužů, už režim nelegitimního
prezidenta Zelenského ztrácí podporu vlastního obyvatelstva a
Ukrajina je pouze klientským státem USA. Je naprosto nemorální
nutit mladé lidi, aby umírali v nesmyslné proxy válce za nepřiznané
zvrácené cíle zmilitarizovaných velmocí. Je mi velmi líto, že mnoho
Ukrajinců až po takové trpké zkušenosti pochopí bonmot Henryho
Kissingera: „Být nepřítelem USA je nebezpečné, ale být přítelem
USA je fatální.“

 
Asi nejvtipnějším závěrem summitu je fakt, že závěrečný dokument o
nepřípustnosti narušení územní celistvosti Ukrajiny podepsala i
prezidentka Kosova, které rozbilo územní celistvost Srbska.
Dokonalá fraška. Ti, kteří kategoricky odmítají navázat jakýkoli
kontakt s Vladimirem Putinem vymlouvajíce se, že s masovými vrahy
a válečnými zločinci se nevyjednává, by měli veřejnosti vysvětlit,
proč takový postup neuplatňují vůči masovému vrahovi a válečnému
zločinci Benjaminu Netanja. Copak by i on nemohl kdykoli ukončit
izraelskou genocidní mašinérii v Gaze? Pokud chápete, že je to
složité a že je nezbytné s ním jednat, proč si myslíte, že to není

https://noveslovo.eu/politika/ukrajina-mierovy-navrh-zo-slovenska/
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nutné v případě takové jaderné velmoci jako je Rusko? Je ostudné,
jakým způsobem západní lídři přehlížejí nebo lživě zpochybňují
ochotu ruské strany jednat. Sám Vladimir Putin opakovaně vyjádřil
ochotu jednat o zastavení bojů. To není kapitulace, ale základní
předpoklad pro mírová jednání. V této chvíli nic není důležitějšího
než zastavit krveprolití a pokud se k tomu summit ve Švýcarsku nijak
nepřiblížil, byl naprosto zbytečný.

Proto při nejmenší vůli nemohu souhlasit s tvrzením šéfa slovenské
diplomacie Juraje Blanára, že summit ve Švýcarsku byl „důležitým
krokem k hledání trvalého mírového řešení“ . Nebyl. Byla to
olympiáda prázdných slov, bylo to zbytečné zdržení na cestě k
dosažení alespoň příměří, byla to promarněná příležitost, a to iz naší
strany. Jsem trochu zklamaný, že zatímco Saúdská Arábie a Turecko
nabídly své území pro mírová jednání, Slovensko navzdory
množícím se signálům, že Bratislava by byla oboustranně
akceptovaným místem, takovou příležitost nevyužilo. Celou dobu
deklaruji e „samostatnou slovenskou zahraniční politiku“ ,
vyhrazujeme si právo říci vlastní názor, a nakonec ho neumíme ani
vyslovit. Pokud si myslíme, že bez Ruska to nemá smysl, nebylo
lepší příležitosti, než říci to právě na tomto fóru – ne doma, ale tam,
kde se o tom rozhoduje. K čemu je dobrá taková politika, která na
jedné straně vzbuzuje nedůvěru u našich partnerů a na druhé straně
vzbuzuje nereálná očekávání u domácího obyvatelstva. Nakonec se
může stát, že nám nebude věřit vůbec nikdo. Slovenská zahraniční
politika potřebuje více odvahy tam, kde se tvoří, ne tam, kde se troví.

Zdroj: Facebook Eduard Chmelár / InfoVálka

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na
požádání orgánů činných v trestním řízení poskytnout jim všechny
informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše
příspěvky atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší
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stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly naplnit
skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním
zákoně. Mezi takové příspěvky patří komentáře rasistické,
podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení,
národního nebo sociálního původu, příslušnosti k národnosti nebo k
etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi
nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi diskutujícími, vzájemné
osočování se a používání vulgarismů.
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Zajíček Vejce2024-06-18 11:00:04
Mě by zajímalo co si Chmelar myslí o tom, že Danko, Eštok a
jiní vládní politici byli včera vládním speciálem na fotbale s
Belgií. Nevěděl jsem, že se daňoví poplatníci tímto papalášem
musí skládat na jejich volnočasové aktivity.
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Munir Guirguis2024-06-18 11:15:50
A co měli dělat, když RTVS nevysílá? :-))

Hegerovy protilátky2024-06-18 12:10:24
narkóza vysílala, dokonce i ORF

Milan Gaburec2024-06-19 08:40:27
téměř všichni se dušuje, kolik let nedíváte TV ba do
konce nemáte televizor a najednou jaký přehled.

Munir Guirguis2024-06-19 09:06:48
Len na upresnenie. To, že verejnoprávna
nenakúpila práva je všeobecne známe. A to,
že nepozerám - žiadnu - TV nie je ani tak
zásluha mojej silnej vôle ako slabého žalúdka.

Meno Priezvisko2024-06-19 09:21:45
Milan. S tymto suhlasim. Co poznam ludi ci uz
slnieckarov z mainstreamu alebo slnieckarov z
alternativy tak vsetci tvrdia ze nemaju TV co
chapem ale ze ani TV nepozeraju. Pritom im
velmi lezi na srdci osud STV. Preco? Lebo im
vadi co pozeraju iny ludia alebo v com presne
je problem?
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Meno Priezvisko2024-06-19 06:20:17
Tu je dokaz ze Infovojna trci smerakom z riti. A ze
Smeraci trcia z riti EU.

 Preco neinformuje hlavac o tom co sa deje na
slovensku? Primitivne clanky dava.

 www.teraz.sk
 

https://www.teraz.sk/spravy/nrsr-suhlasila-s-dohodou-o-spolocnom-l/801448-clanok.html
https://i.imgur.com/zkazVXt.png
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Meno Priezvisko2024-06-19 06:21:36
Neviem o tom ze by sa Noro pytal smerakov na to
ze co to podpisali. Ked tam bol Kalinak a Blaha
teraz nedavno.

Teta Žoržeta2024-06-19 08:08:18
Mohol si zavolat do relacie a opytat sa ich na
to? Nemyslis, ze Lichtner ci Repcok nemusia
na vsetko mysliet a nemusi ich napadnut kazdy
jeden zakon, ci dohody? Od toho su tam
posluchaci, aby zavolali, ze co ich trapi, maju
na to moznost.

Meno Priezvisko2024-06-19 09:13:42
Vies co vypocuj si ako reaguju na
volajucich. Jeden povie vypnite si radio.
Druhy povie vypni ho. Ale vazne ved ked
tam vola debil nechaju ho kecat 10minut.
Ked tam vola niekto s jasnou otazkou tak
ho poslu do prdele ze sa pyta sprostosti.
Fakt si popustaj ako sa chovaju k
volajucim. Aspon par relacii.
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Meno Priezvisko2024-06-19 09:05:12
Jasne lebo nemam nic ine na robote len
vyvolavat do relacie. Ja na to nemam cas. Ved
schvalne si tam skus zavolat ci sa dovolas do
kazdej relacie alebo aspon do jednej. Drzim ti
palce.

Teta Žoržeta2024-06-19 09:38:41
Ale na pocuvanie mas cas. Tak potom aj
zavolat by si mohol, to nie je az taka
narocna praca. Je to len biedny argument,
lebo ked clovek nieco velmi chce, tak ide
po tom, ako po udenom. :o)

 Ja som sa uz 3x dovolala a v pohode.
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Meno Priezvisko2024-06-19 11:03:58
Jasne lebo ty sa vies dovolat aj do reprizy.
Dobre. Nechajme to tak.
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Teta Žoržeta2024-06-19 11:35:31
Nebavim sa o reprize, ale o zivom
vysielani. Ale ak nemas moznost
pocuvat nazivo, tak sa nestazuj, ze sa
tam neda dovolat. Series si do huby.
Do inych mnm medii nemas ani taku
moznost. Ked uz sa bavime o volani
do relacii, tak je jasne, ze sa bavime o
live vysielani a nie archive. To si len
umyselne uhral do autu. Lebo memaa
argumenty.
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Meno Priezvisko2024-06-19
13:27:05
Ty to hovoris ako keby sa dalo
dovolat bezne jak na 112tku.

Teta Žoržeta2024-06-19
14:37:44
Netvrdim, ze sa bezne da
dovolat, ale pri troche snahy
to zvladnes bez problemov .
Ako som pisala, ja som sa uz
3x dovolala, a nebolo to na
prvy pokus, to uznam. Ale
ked velmi chces, tak sa da.
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Meno Priezvisko2024-06-19
15:02:26
Ano a dovolam sa ked tam je
ina tema iny host a povedia
mi ze teraz riesia nieco ine a
je vybavene. :D

Teta Žoržeta2024-06-19
15:11:38
To je logicke, nedava to
zmysel riesit nieco, ked
je ina tema a iny host.
Snaz sa dovolat vtedy,
ked je tam ten host a
dana tema. Uz sa len
vykrucas a vymyslas.
Najprv si zacal archivom,
a uz sem miesas, ze ina
tema. Vies, ako sa vravi:
Kde je vola, tam je cesta.
A ty vymyslas 100
dovodov, co sa ako neda.
:o)

Meno
Priezvisko2024-06-
19 16:55:30
Ked si taka mudra
tak im to mozes
zavolat za mna. Dik.
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Meno Priezvisko2024-
06-19 16:45:11
Jak mozes byt tak
sprosta? Nehnevaj sa ale
ty si myslis ze ja nemam
nic ine na robote len
cakat pri telefone kedy
pride spravny host? Drbe
ti? Fakt. Sak sa zamysli
co tu pises. A co s tym
ze o mesiac zavolam uz
aj tak to nebude moc
aktualne. Pripadne ma
odpali jednou vetou a
co? Nic.



19/77

Meno Priezvisko2024-06-19 13:21:11
Ty si series krista do huby. Lebo riesis
len to kedy ja pocuvam a co ja co sa
seres do mna. Ti vravim ze Norko je
velmi zvedavy len ked nejde o
podrbanych smerakov. Rozumies!!! :D

Teta Žoržeta2024-06-19 13:25:19
No series si, lebo najprv si sa
stazoval, ze sa tam neda dovolat,
a nasledne si to otocil na reprizu,
lebo si nemal argumenry, vsak
citaj po sebe a uvidis.

 Tak asi pocuvas ine radio, alebo
nerozumies hovorenemu slovu,
lebo aj dnes nakladal smerakom,
a nebolo to len dnes, takze si dost
zatazeny a neobjektivny. Ja
rozumiem vsetketmu, len ty
zjavne nie. :o)
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Meno Priezvisko2024-06-19
13:28:09
To povedal Ado alebo Noro ze
niektori sa dovolaju aj do reprizy a
iny vobec. To si zle pochopila.

Teta Žoržeta2024-06-19
14:36:30
Ano povedal to Ado, ze len
Peter z Namestova sa
dokaze dovolat do reprizy, aj
to na podnet toho, ze bolo
oznamene, ze na dalsi den
sa nevysiela a Peter z
Namestova sa stazoval, ze
sa nevie dovolat. :o)

Meno Priezvisko2024-06-19
15:03:18
:D nevyzera peter z
namestova ako ten z
kopytovcov?

Teta Žoržeta2024-06-19
15:12:08
Neviem, nevidela som
ho.

Meno Priezvisko2024-06-19
13:28:39
Tak asi im chod povedat ze si
seru do huby.
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Meno Priezvisko2024-06-19 09:09:09
Ako jasne. Napriklad opytat sa po strelbe na
Fica ze ako vnimaju to ze pako z OLANO
vbehol do auta ministerke. Tak nech netvrdia
ze tu je nejaka bezpecnost. Skratka neni na to
priestor.
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Meno Priezvisko2024-06-19 09:11:18
A este jedna vec. Oni su za to plateni aby sa
na relacie pripravovali. Takze tie relacie by
nestali za hovno keby maju pripravene vsetko
dopredu tak aby sa hosti opytali co najviac
otazok. A stopli ich po 2minutach. Lebo otazky
maju byt polozene jasne ano nie. A ideme
dalej.

Babsy Marox2024-06-19 11:18:24
naco vysvetlujes smerackemu IV trolovi.
Mas absolutne vo vsetkom pravdu. Ja ked
pocuvam zo zaznamu, mozem telefonovat
kolko chcem (to on ale nie je schopny
pochopit) a ked sa dovolas s
"neprijemnou" otazkou, poslu ta "na
vedlajsiu" kolaj!

Teta Žoržeta2024-06-19 11:36:55
Si veru na vedlajsej kolaji. Nie som
smeracky troll, na tych by som hlas
neplytvala.

Babsy Marox2024-06-19 12:06:30
dobre, tak potom nechapem tie
tvoje nelogicke argumenty. Rozny
pristup k hostom a volajucim je
absolutne do oci bijuci. Obmedzit
casovy priestor volajucich na npr.
2 min. je uplne fer a slusne voci
ostatnym.

Meno Priezvisko2024-06-19 07:30:52
Takto to je ze prepite krcmove hlavy cumiace na hokej
nechapu naco sluzi vladny special. Ani to ze tie peniaze
potrebuju iny ludia.
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Nechceme NATO2024-06-18 16:33:27
Boli pozvaní nemeckou stranou. Matovičove, Hegerove,
Čaputovej výlety ti nevadili?
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Zajko Vajko2024-06-18 17:22:38
Ano? Nemecka strana pozvala zrovna ministra prace,
ministra skolstva a Danka (ten nema dokonca ziadnu
funkciu okrem toho ze je predseda strany) na futbalovy
zapas? A teda samozrejme si nasi slavni ministri
zabudli zapisat ze maju pracovnu cestu alebo
komukolvek o tomto pozvani povedat. Este chapem ze
tam siel minister sportu, pre toho jedineho to ma
zmysel. Pripadne kebyze tam ide premier/prezident
reprezentovat SR a robit sluzbu. Ale toto boli nahodni
ministri co si tam isli urobit vylet. Absolutna hanba a
tunelovanie statneho rozpoctu na vlastne volnocasove
aktivity. Ak to tak nebolo, rad si pozriem ake stretnutia
tito pani absolvovali a ake z toho budu vystupy pre SR.
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Rastislav Ružbarský2024-06-18 17:33:32
A na Sulíov EXPO Dubaj čo sem dáš ???

Rastislav Ružbarský2024-06-18 17:35:05
Sulíkov

Zajko Vajko2024-06-18 17:37:30
Neviem nic o tom ako Sulik lietal do Dubaja, ci
tam mal alebo nemal schvalenu pracovnu
cestu a co tam robil. Pokojne pridaj info ak
mas.

Marian M2024-06-18 17:48:04
Mozno by si mohol dat ako spravil cez noc
zo svojej cverenky poradkynu skrz
energetiku? Vylety captavej vojeskym
transportom za kovidu do talianska nic?
Ani papalaske covidove dovolenky
vojenakymi transportami do spanielska,
turecka, egyptu a dubaja? E-e? Pamat
akvarijnej rybycky? Alebo nepisali cervene
dennicky? Desolee

Rastislav Ružbarský2024-06-18 17:48:07
www.startitup.sk

Zajko Vajko2024-06-18 17:50:31
Vyzera so zle. Ale neviem co to ma s
tymto vyletom vladnych politikov. To
ze Sulik hento navystrajal znamena ze
vystrajat teraz mozu aj oni nebodaj?
:D

Rastislav Ružbarský2024-06-18
17:52:28
Nooo od prevratu v 89-viatom tu
navystrájal kde kto...

 

https://www.startitup.sk/kauza-sulikov-vypity-bar-ma-dohru-nku-hovori-o-obrovskych-pochybeniach-na-expo-dubaj-2020-sef-sas-reaguje/
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Pistike vcvcvcvcv2024-06-18 17:45:35
Počúvaj! Ty musíš byť iná buzna!

Zajko Vajko2024-06-18 17:49:17
Ano, a ktoreho tvojho milenca som v prispevku
vyssie urazil ked sa tu za neho tearz ides bit?
:)

Nechceme NATO2024-06-18 23:31:09
+++ je to jasný parazit od šimpanza.

Marian M2024-06-18 17:53:27
Ze vystupy pre SR. Hahahahahaha.
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Marian M2024-06-18 17:58:12
Mi povedz ty vystup, ake boli vystupy captavej a jej
fotra u papeza? To bolo ok, lebo to mala rodinny
vylet zuzka ze?
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Zajko Vajko2024-06-18 18:08:29
Papez je hlava statu, ona bola hlava statu. To
ze bola navsteva je normalna diplomacia.
Navstevovat ine hlavy statov je vyslovene
napln prace prezidenta, ktory reprezentuje
Slovensko. Aj Pellegrini bude chodit na
navstevy (tam kde ho prijmu) a je to uplne
normalne.
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Marian M2024-06-18 19:28:04
Na navstevu hlavy statu zoberies
umierajuceho ocinka aby si mu splnil sen
hej? Ty vystup. Selektivna pamat vas
dezolatov je ocarujuca
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Zajko Vajko2024-06-18 19:41:52
A jej otec isiel zadarmo vladnym
specialom?

Marian M2024-06-18 20:18:28
Opytaj sa jej ;))
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Milan Gaburec2024-06-18 21:18:27
vládny špeciál musí mať nalietané
určité množstvo letových hodín. to
je fakt. tvoj prezident podvodník
Kýška takto obhajoval svoje
rodinné taxi. aj to je fakt. Danko
len plní to, čo tvoj prezident
podvodník Kýška zaviedol. čo na
tom nechápeš???

brďokoky prvý2024-06-18
21:31:32
chlapci z Hlasu a SNS si
chcú dokázať, že si môžu
dovoliť to čo pred nimi ostatní
zlodeji. Ich netrápia občania,
ale ich bývalí a súčasní
súperi. A tebe to lichotí, že si
odrbávaný aj ďalej.

Milan Gaburec2024-06-
18 21:42:19
si dosť nechápavý, ako
vidím. nebudem sa
opakovať. myslím, že
som to napísal dosť
zrozumiteľne.

brďokoky prvý2024-
06-18 21:43:11
ešte že ten vládny
špeciál neogrcali ako
Kiska :)
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Marian M2024-06-19 07:13:34
Milan. Je uplne bezne ze
vladni clanovia chodia po
sportovych podujatiac, ci idu
na olympiadu. Len vyron
vajko je z toho hotovy. Keby
tam siel niekto z jeho ps
vladnym specialom by
beeekal inak.

Nechceme NATO2024-06-18 23:03:51
TY budeš určovať, kto môže ísť? Sa spamätaj.
Prestaň tu rýpať, súdruh slniečkár, si smiešny. Daj
si latečko a neotravuj sprostosťami.
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brďokoky prvý2024-06-18 20:58:14
tak keď boli pozvaní, tak im to mali aj zaplatiť :)

 akože keď boli pozvaní, tak to máme platiť my občania?
nejebe ti?

Nechceme NATO2024-06-18 23:09:52
Sú to predstavitelia štátu. Tvoje vyjadrenia sú na
úrovni progresívnych svíň. Tam si choď sťažovať
na cestovania Kisku do Popradu každý týždeň,
alebo na cesty Čaputovej do USA aj celou rodinou
a ožratou bandou slniečkárskych novinárov, keď
oblvali celé lietadlo. To ti nevadilo?

El Pablo2024-06-19 06:50:05
Vy si myslíte, že NASTANE nejaká zmena, keď
naďalej budete obhajovať "modrí modrých" a
"červení červených"?! Poukazovať jedni na
druhých, ktorá "škodná" napáchala viac
marasu a ktorá menej?! NIČ ! sa tu NEZMENÍ,
pokým budete viesť tieto"žabomyšie vojny",
pokým sa NESPOJÍTE voči týmto lúzrom, ktorí
si myslia, že sú pánmi tohto sveta..
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Emil Spurny2024-06-19 00:09:31
tiez neviem co ako do prdele riesite ich ucast na
jednom zapase. Jedna sa o slovensku
reprezentaciu. Neviem z akeho dovodu by tam
nemohli byt. Ja osobne by som to bral ako stratu
casu, lebo futbal ma nebavi. Ale reprezentacia je
platena z nasich dani. Uz zasa nehladajte senzaciu
v kazdej somarine.

Corrado Cattani2024-06-19 09:11:49
zaujímavé, že v médiách nebol na tému
vládneho špeciálu neutrálna správ a
reprezentovaní vládnych činiteľov SK...ale len
kritika. V dobe keď si treba uťahovať opasky
(čo robím ostatne 30 rokov už), by mali ísť
príkladom politici.

 spravy.pravda.sk
 nazory.pravda.sk

https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/714145-za-statne-na-futbal-do-nemecka-danko-tomas-sutaj-estok-a-spol-si-uzivali-zapas-s-belgickom/
https://nazory.pravda.sk/komentare-a-glosy/clanok/714225-papalasstvo-spolocna-vlastnost-nasich-politikov-nielen-o-jednom-futbalovom-vylete/
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Corrado Cattani2024-06-19 09:20:24
otázka nie je, či takáto účasť je bežná, ale či je
potrebná a nevyhnutná. Okrem toho ministrov
tam leteli aj niektorí poslanci a 20 zástupcov z
ministerstiev. Akože mám dosť peňazí na
rozhadzovanie, pravda?

 Ľuďom vadia tieto privilégiá ako keby šlo o
šľachtu. Ak toto nezmení žiadna vláda, tak
potom sú akékoľvek voľby na hovno.

Meno Priezvisko2024-06-19 09:25:05
Neni na tieto ucely urcena SK Ambasada?
Ambasador to znie tak ako keby nas
zastupoval v zahranici. Preco tam ma ist
akoze delegacia zo slovenska. Okrem
toho akoze co presne ma sport s politikou?
Ako presne Vlada podporuje sport? Nech
idu do p_c_ .

Corrado Cattani2024-06-19 11:05:12
Danko sa už pochválil na YT, že do
športu pôjde 100 miliónov (naviac z
EU či ako)...akože dobre sa chváli
cudzími peniazmi, nie? Dostaneš do
rozpočtu ťažko vyprodukované
peniaze a potom ich rozdeľuješ ako
cigán, podľa nálady :) A hlavne sa
treba za tie peniaze dobre zviditeľniť.
Aj na to treba peniaze, vi´d tento výlet.

Balu Medved mimo lesa2024-06-18 11:14:34
Pripomenim,ze to bol Chmelar ktory skackal na Majdane a
ospevoval ho!Tolen aby sa nezabudlo!!!
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Chu Yo2024-06-18 11:39:42

Výborná trilógia o majdanizácii Ukrajiny. Všetko pučistické,
protiruské svinstvo detailne pomenované.

1.

odysee.com

"Pořad pojednává o událostech, které se odehrály v Kyjevě v
letech 2010 až 2014. V této době došlo k protestům a
následnému převratu, který měl dopad na politickou situaci v
zemi. Pořad se zaměřuje na události spojené s protesty na
náměstí Maidan, které vedly ke změně vlády a konfliktu s
Ruskem. Během protestů došlo ke střetu s bezpečnostními
silami a odstřelovači, což vedlo k více než 100 mrtvým. Pořad se
také zabývá politickými kauzami a kontroverzemi, které vedly k
rozpadu vztahů mezi Ukrajinou a Ruskem. Celkově se jedná o
komplexní pohled na historické události, které měly vliv na
politickou situaci v zemi i v celosvětovém kontextu."

2.

odysee.com

https://jaktobylo.com/wp-content/uploads/2023/11/tapin-10letmajdanovekocoviny-nahledovka-v05-bc.jpg
https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/majdan-1:9
https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/majdan-2:8
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"Druhý díl pojednává o událostech, které následovaly po
protestech na náměstí Maidan v roce 2014. Zaměřuje se na
změnu moci v Kyjevě a vznik přechodné vlády. Dále se zabývá
zahraniční podporou pro Ukrajinu a izraelskou úlohou v
konfliktu. Také se věnuje referendu na Krymu, které vedlo k
anexi této oblasti Ruskem, a cenzuře na Ukrajině. Pořad se
dotýká také vzniku Doněcké lidové republiky a významu Národní
gardy. Celkově se jedná o komplexní pohled na události, které
měly vliv na politickou situaci v zemi i v regionu. Pořad ukazuje,
jaké faktory ovlivnily konflikt a jak se situace vyvíjela v průběhu
času."

3.

odysee.com

"Třetí díl pojednává o dalších událostech, které se týkaly
konfliktu na Ukrajině. Zaměřuje se na první boje na východě,
které se odehrály v dubnu a květnu 2014, a na Oděský masakr z
května téhož roku. Dále se věnuje prezidentským volbám v
květnu 2014 a bitvě v tzv. jižním kotli v srpnu téhož roku. Pořad
se také dotýká biologických laboratoří na Ukrajině a finanční
podpory, kterou získala od Spojených států. Zmiňuje také
kontroverzní telefonát mezi Nulandovou a americkým
velvyslancem v Kyjevě. Závěr pořadu se věnuje prezidentu
Zelenskému a jeho vztahu k politické situaci na Ukrajině.
Celkově se jedná o komplexní pohled na události, které přispěly
ke konfliktu a ukazují, jakým způsobem se situace na Ukrajině
vyvíjela v průběhu času."zobraziť viac...

Jozef Paluška2024-06-18 12:32:45
dik

Meno Priezvisko2024-06-18 23:28:38
Jozo tu mas vsetko pekne zoradene si mozes pozriet.

 Vsetko ohladom TapinRadia
 jaktobylo.com

https://odysee.com/@radiosvstudiotapinradio:5/majdan-3:8
javascript://
https://jaktobylo.com/
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Miroslav Lojkovic2024-06-18 14:32:33
Pan Chmelar ako vzdy, povie aj dobre a trefne ale zamiesa tam
taku sprostostost, ze v tom texte az svieti: 

 Argumentoval rezolúciou Valného zhromaždenia OSN z roku
2022, za ktorú hlasovalo 141 krajín. Voči tejto právnej
argumentácii sa dalo ťažko namietať, aj keď už táto klauzula
komplikovala možnosť dohody. 
Rusko nie je agresororom! Preco? Vypocujte si Harabina ked o
tom x-krat rozpraval. Ja tu nejdem pravne argumentovat ale,: Je
a bol otvoreny fasizmus na Ukrajine? Rusko ma pravo vojensky
zasiahnut kdekolvek proti fasizmu. Ved to maju pisomne.
CHmelko nechce vidiet celu pravdu. Ovecky mu to spapaju ale
prebudeni nie. :)

Ja Clovek2024-06-18 15:00:44

sk.news-front.su

Rumunskí fanúšikovia počas zápasu s Ukrajinou vyvesili vlajku
DĽR a skandovali „Putin“

Rastislav Ružbarský2024-06-18 18:21:05
Moja poklona ...

Martin Holič2024-06-18 15:30:42
Pán Chmelár ono poskytnúť územia a aby Putina sejmuli ako
Fica? To radšej nie. 

 Ja by som osobne tomu bol rád ak by sa takéto rokovania
zabezpečili a uskutočnili u nás no na to treba v tých čo ich budú
chrániť získať dôveru že to zvládnu. Plus tá naša časť opozície
by najradšej aby Putin to rokovanie viedol z väzenskej cely.
Zakiaľ tu sú takéto nálady nie je vhodné to reálne skúšať.
Môžme o tom diskutovať.

Medvedí Lesný Duch2024-06-18 15:47:11
Blíži sa už doba, keď prví budú poslednými?

https://sk.news-front.su/2024/06/18/rumunski-fanusikovia-pocas-zapasu-s-ukrajinou-vyvesili-vlajku-dlr-a-skandovali-putin/
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Chu Yo2024-06-18 16:02:22

Andrej bol fandiť. Údajne na štátnom samaľjote. Čistý pankáč :-
D Osobne to mám na háku, Andrej už iný nebude. Veď tak aj
skončí po budúcich voľbách. Ale zbytočne dáva dôvody, aby ho
ľudia nemali v obľube si myslím.

Watch Video At: https://youtu.be/FmfcPsdCIXE

https://youtu.be/FmfcPsdCIXE
https://www.hlavnespravy.sk/wp-content/uploads/2024/06/700581.jpg
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Boli tam aj Erik Tomáš s Milanom Markovičom.

prnt.sc

 

https://prnt.sc/_K_kgr_4xre6
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Nechceme NATO2024-06-18 16:37:49
Kiskove lety do Popradu každý týždeň nevadili?
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Chu Yo2024-06-18 16:56:50
Veď práve. Súčasní mocipáni by nemali robiť tie isté
veci, ako spomínaný Kiska napríklad. Ľudia, voliči SNS,
ale aj Smeru začínajú byť naserkaní. Už len to skokové
navýšenie platov ministrov a pripravovaná doživotná
renta je pľuvanec ľuďom-chudákom do tváre. Ako som
písal, mám to osobne na háku, pretože poblitici už iní
nebudú. Ale potom aby sa zbytočne nečudovali v
budúcich voľbách, že "prečo?!?!?" .
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Nechceme NATO2024-06-18 17:03:14
už som to písal vyššie, že dostali pozvanie od
Nemcov. Na takéto vrcholné podujatia chodia
zástupcovia štátov bežne. Zasa nerobte z toho
škandál.
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Chu Yo2024-06-18 17:09:32
Ja to chápem. Ale dnes som napr. stretol asi
štyroch ľudí, voličov súčasnej koalície, ktorí z
toho boli vytočení.

Jozef Paluška2024-06-18 19:32:38
ja spm piaty. Mna nezaujima co robili kkti
pred tym mna serie, co robia a zaroven
nerobia tito!.
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Meno Priezvisko2024-06-18 23:32:10
Fakt ze keby mi toto nevadilo asi by som
nechcel novu vladu. To ze to robili ti
predtym neznamena ze to budem tolerovat
aj tymto len kvoli tomu. Tato vlada bola
zvolena preto ze to robit predsa nebudu.
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Emil Spurny2024-06-19 00:49:29
Co nebudu robit?? Vam vsetkym
nacisto prepina uz? Je to zapas
slovenskej reprezentacie, ktora je
financovana tiez z nasich dani. Aky
vidite problem v tom, ze predstavitelia
vlady boli na reprezentacnom
zapase?? Vam uz nacisto vsetkym
prepina??? Sak tam sa da absolutne
jeddnoducho povedat, ze v ramci
kontroly alebo propagacie tam sli
alebo hocicoho... Ked pojdu na
dovolenku za statne pindajte kolko
chcete, ale v tomto pripade ako
nehnevajte sa, ale dajte sa liecit. Toto
je tak vecna kritika, ze normalne
pozeram, ze neodpustite im to... Tak
co keby ste isli rovno protestovat aj
proti ucasti tych futbalistou a cele
reprezentacii. Ako dajte sa vazne
liecit. Nemam proti Vam nic, ale ako
nahle idu niekam, kde ide nejaky
statny ansabel, tak ucast politika je
povolena a uplne normalnou
realizaciou jeho prace... Lebo kazdy
vladny politik aj reprezentuje stat.
Obzvlast ak sa bavime o clenoch
vlady ci ustavnych ciniteloch. Proste
obcas sa spamtajte

zobraziť viac...

javascript://
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Mile Slovensko2024-06-19
07:45:56
Tiež to vnímam skor pozitívne a
este majú ministerstvo športu, tak
ako byt bližšie k občanom či
rezortu hádam priamou účasťou.
Danko si to trošku vyžehlil vs EU
volby, že tam Republika nedostala
3. kandidata skoro aj styroch
nebyt tolkých národnych hádam
10 strán.
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Emil Spurny2024-06-19
08:39:30
Ako ani nie, ze pozitivne, nic
sa nestane ked tam nebude,
ale nechapem dovod preco
by to malo niekomu vadit.
Proste burka v pohari vody.
Kokos sak ste si mali kupit
listky na zapas a ist
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Corrado Cattani2024-06-
19 09:22:53
aha, takže NEMUSELI
tam ísť, nebolo to také
dôležité, ale 30 litrov
vyhodených do luftu ti
nevadí? Asi nechápeš v
akých cenových
reláciách žijú politici a v
akých bežní občania.
Toto proste dráždi
každého normálneho
človeka.

Ja No2024-06-19
09:31:57
Matelka a Naďa na
vás. Budete zase
"otestovaní" v
predklone;)
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Emil Spurny2024-06-
19 11:01:57
Zasa len co ty
chces... Takze mohli
a nemuseli tak je to
problem lebo isli no
comment
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Corrado
Cattani2024-06-
19 11:10:37
presne, ja môj
názor je
dôležitý. Ja
nechcem, aby
sa takto
rozhadzovali
peniaze
daňových
poplatníkov.
Videl si za
posledných 30
rokov nejaké
gesto od
politikov, že aj
my si ideme
uťahovať
opasky. Alebo
začneme
konečne škrtiť
také zbytočné
papalášske
akcie. Keď to za
rok sčítaš, také
finančné straty,
tak to nie je
zanedbateľná
suma. Ale jasné,
treba sa ukázať
na facebooku,
ako milujeme
futbal...:)
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a to nehovorím,
že samotný
slevenský futbal,
ktorý je štedro
dotovaný, má
mizerné
výsledky,
pretože si v ňom
zvykli robiť veci
presne ako
politici, cez
kúpené zápasy
a úplatky a
taktizovanie...ale
to je môj osobný
názor.
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Emil
Spurny2024-
06-19
12:07:37
No vidis a ja
si myslim,
ze do toho
tahas len
zbytocne
emocie a
nenavist a
to je moj
nazor. Podla
mna teba
viac stve, ze
si na tom
futbalovom
zapase
nebol ty.
Ked tvrdis,
ze sa
rozhadzuju
peniaze na
politikov.
Poviem ti
taku veci
okolo sportu
sa
rozhadzuju
aj take
peniaze ako
na
mentalnych
koucov a
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podobne
zbytocne
malicherne
sprostosti.
Ale
vyhadzuje
sa a ty
neprezijes,
ze takuto
prilezitost
vyuzil
Danko.. Ako
poviem ti
pichni sa do
zadku. Je
plno veci,
ktore mozno
vycitat
Dankovi ale
toto??? Ako
nehnevaj sa
ale liecis si
svoj
komplex
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Corrado
Cattani2024-06-
19 11:30:38

okrem toho, ak
je to to pravda

 "Pritom žiadny z
predstaviteľov
vlády alebo
koalície na
začiatok týždňa
neavizoval
pracovnú cestu
do Nemecka.
Túto skutočnosť
v utorok potvrdil
pre SME aj
minister školstva
Tomáš Drucker.
"
 tak budú mať čo

vysvetľovať
daňopvým
platníkom.
Transparentnosť
nič? akože ja si
ako
zamestnanec
zoberime
firemné auto,
pôjdem na výlet
do Tatier, budem
to prezentovať
ako pracovnú
cestu ale ako
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pracovnú cestu
to nenahlásim, a
potom sa budem
obhajovať, že
však takto to
robili všetci
predomnou.

 Ty nechceš
vidieť, ako sa
zmrdi nevedia
zbaviť
šľachtických
manierov. A to
nevadí len PS,
ale aj voličom
Smeru, Hlasu a
SNS.

"Podľa nej
Droba náklady
spojené s
cestou späť na
Slovensko po
vystavení
faktúry uhradí."

 Tak na toto si
počkám. Ti už
sa tam môžem
vybrať aj ja
vlakom,
priplichtím sa k
výprave a
spýtam sa, že či
nemajú voľné
miesto v špeciáli
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na spiatočnú
cestu. Však som
Slovák, nie?
Platím si dane,
nie? Tak prečo
nevyužiť jedno
voľné miesto v
lietadle? Aký je
rozdiel medzi
mnou a
Drobom?
zobraziť viac...

Meno Priezvisko2024-
06-19 09:27:06
Asi ze 30litrov su dane
jedneho cloveka za 3-
4roky. Proste vlada
zobrala dane ktore bude
musiet jeden clovek
zarobit za cele vladne
obdobie a rozdrbala ich
len tak za jeden den. A
nezmyselne uplne.

Babsy Marox2024-06-19 11:24:33
"Aky vidite problem v tom, ze
predstavitelia vlady boli na
reprezentacnom zapase...", taky,
ze tam boli za moje peniaze!!! Co
na tom nechapes?

javascript://
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Meno Priezvisko2024-06-18 23:33:05
Naco ludom slubovali ze pride zakon a
spravodlivost. Ked zjavne nic take sa
nedeje. Ziadna sebareflexia. Vsetko
vyhovorky nikto za chyby neplati nikto
neodstupil. Nic sa nedej pokracovanie
caputujevej vlady.

Chu Yo2024-06-18 17:13:50
Aha, práve to čítam, zajko vajko je asi nahuel
avelino či ako sa predtým volal...

Rastislav Ružbarský2024-06-18 18:13:43
Ňuňuhel vajco zo zajaca ??? Semeno z
Krysi ??? ... vypadnite z mojej hlavy

Zajko Vajko2024-06-18 19:43:34
Aj ked to tu vsade pises, ani len ti politici
nehovoria o tom ze ich pozvali nemci. Pozval
ich vraj slovensky futbalovy zvaz. To je super,
tak ich pozvu na zapas kamarati zo zvazu a
danovi poplatnici to musia zacvakat :D

manta obrovska2024-06-18 19:57:35
+++++

brďokoky prvý2024-06-18 20:59:22
bežne sa necháme okrádať papalášmi, že
ano?

 Sulík, Matovič, teraz títo...

Marian M2024-06-18 19:31:31
Zaujimave je, ze opozicia sa svojich zvysenych
platov nevzdala a take maju plne huby dristov ako
im ide o buducnost slovenska
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Corrado Cattani2024-06-19 11:37:19
kiskove lety vadili. A vadia aj takéto. Ešte niečo?

Meno Priezvisko2024-06-19 14:06:33
Sak presne nema to robit nikto a nie ze ked mame
precedens tak to moze potom kazdy?

Ja Clovek2024-06-18 17:19:56

raneni ukrosi su porozrezavani na organy a tie sa pasuju do
britaniecierna transplantologia a ukrobanderska vlada v tom ide

tak je jasne preco sion-satan-chazar-Zelensky nechce vojnu
skoncit

 treba cim viac organov prepasovat do britanie cize treba cim
viac ranenych ci cerstvo zabitych

sk.news-front.su

 

https://sk.news-front.su/2024/06/18/stopy-ukrajinskych-ciernych-transplantologov-vedu-do-britanie/
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Bodaj Ho2024-06-18 17:36:22

zo sveta: traja najvacsi americki armadni dodavatelia Lockheed
Martin, General Dynamics, Northrop Grumman horuckovito
navysuju zamestnanost a maju otvorenych 6000 novych
pracovnych miest.

na mier si este pockame..
 najviac ma serie, ze ked tomu bude raz koniec, tak tazko cez

milion bude zabitych a zmrzacenych Ukrajincov, cez 10 milionov
ich utieklo do zahranicia, Ukrajina rozbita a rozpredana zapadu,
a tomu hajzlovi Zelenskemu budu pripinat po svete medaily ako
chrabro branil svoj vlast. Nieco mi hovori, ze si dho uzivat
nebude a dojde k "samoutopeniu" niekde v bazene v Malibu.
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Lukas Drot2024-06-18 18:22:19
Taká sviňa ako Kokainovič príliš vela vie o príliš vela
svinstvách(obchodoch) čo sa na ukroruine napáchali a preto
dlhý život po skončení vojny nehrozí, skrátka si šlehne
dávku a tak trochu dostane infarkt mŕtvicu alebo také čosi.

Rastislav Ružbarský2024-06-18 18:34:22
Alebo olovo

Ja Clovek2024-06-18 18:45:48
alebo dostane opratku na krk, sibenica

manta obrovska2024-06-18 20:52:06
No veď, tie alzákove kšefty... Kade chodí, všade
vyžobráva zbrane a peniaze zo Západu... Bol vôbec
niekto niekedy skontrolovať, v akej bezodnej čiernej
diere miznú tie zbrane a tie miliardy, čo dostáva UA z
USA a EU ?!!!

Bodaj Ho2024-06-18 21:32:50
Zelensky bol kseftar este pred vojnou, jeho meno a
ucty v danovych rajoch sa spominali v Pandora
Papers. Potom ale prisla vojna, potrebovali z neho
urobit medzinarodne velkeho hrdinu, tak sa o tom v
mediach mlci.

 Vobec by som sa nedivil keby sa ukazalo, ze
Ukrajinci bojuju dronmi nie preto lebo su to skvele
zbrane, ale pretoze na nic ine ako par lacnych
dronov z tych miliard nezostali peniaze:)

 
Jozef Paluška2024-06-18 19:36:41
vidis vidis tie cisla! A pritom stacilo na zaciatku "odstavit"
kyjev a bolo by ihned po vojne. Pytam sa opat, co je
"humannejsie" bleskovych par sto kilo mrtvych a je po
vojne, alebo 2 melony mrtvych a vojna stale trva?
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MARTIN Sýkora2024-06-18 20:55:50
Po Ukrajine Srbsko ?

Watch Video At: https://youtu.be/Q8r5iIhWWTo

Marian M2024-06-19 07:14:35
Vcera v uza prijali zakon o registracii 18-26 rocnych na vojensku
sluzbu

Bodaj Ho2024-06-19 08:58:46
takto - v USA existuje dlhodobo zakon o povinnej registracii
18-26 na voj.sluzbu. Lenze ked desiatky rokov nazad zrusili
povinnu voj. sluzbu, tak mladi na tu povinnu registraciu
zacali kaslat a nejak extra sa to nevynucovalo. Teraz z toho
spravili automaticku registraciu pre vsetkych chlapov 18-26.
Pikoska je, ze ako progresivna krajina budu tento rok este
riesit aj registraciu zien:)

 urobit toto vo volebnom roku je pekny ulet, myslim,ze aj v
Britanii konzervativci navrhuju dokonca povinnu vojencinu
pre mladych, a to tam maju tiez pred volbami

https://youtu.be/Q8r5iIhWWTo
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Mile Slovensko2024-06-19 07:39:20
Dá sa vo vela suhlasit mohol zároven robit poradcu nielen
premierovi, ale aj ministrovi zahraničia. Avšak Bratislava a
pozvanie na mierové rokovania? Do tak polarizovaného
Slovenska a hlavne Bratislava kde dve tretiny občanov su za
progresívcov, nenávida všetko slovenské, nenávidia este aj
Slovákov, dokonca majú vinu na atentáte do takejto Bratislavy
by isto Putin neprišiel.Bratislava je bezpečnostné riziko pre
samotných tunajších politikov nieto este pre Rusko.
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Jozef Mrkva2024-06-19 08:39:08
Respekt a vplyv ktore si Rusko celkom uspesne budovalo
desatrocia babrak Putin svojou nepodarenou invaziou znicil za
par mesiacov. Rusofili ako Chmelar moze kludne vypisovat
litanie aj na 10 stran ale nic s tym nezmozu.

Marian M2024-06-19 08:52:27
Respekt a vplyv, ktore si Rusko budovalo cele desatrocia -
co? Kedy za jelcina? Ked albrightova povedala na adresu
Ruska ze je benzinka sveta? Lacna zasobaren nerastnych
surovin? Dobu, kedy Rusko nikto nebral vazne? Len teraz
bude musiet brat zapad Rusko vazne. 50 krajin akoze
kolektivneho zapadu sa spojilo a nevie porazit Rusko. To bol
a je jasny signal pre globalny juh, aziu a hlavne Afriku

Jozef Mrkva2024-06-19 09:17:16
Ja som putina a rusko az do invazie respektoval, teraz
je uz iba na smiech. Ty sa neratas, lebo si rusofil.

Ja Clovek2024-06-19 09:53:20
a Mrkva sa rata lebo je zionista satanista chazar
???

Marian M2024-06-19 12:26:05
V com sa neratam. Tvoja oblubena cinnost je
niekoho nalepkovat?
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Nechceme NATO2024-06-19 10:39:28
Podľa Charty OSN má víťaz II. sv. vojny právo zasiahnuť
všade tam, kde sa prejaví fašizmus. Najprv si niečo
naštuduj a potom kritizuj Putina. A inak ti nevadilo, keď
ukrajinci od r. 2014 vraždili vlastné obyvateľstvo na
Donbase a Luhansku?

Babsy Marox2024-06-19 11:27:15
toto v tej jeho mediami "vygumovanej" hlave nikdy
nepochopi!

Jozef Mrkva2024-06-19 12:18:05
Ved zasahovanie mu vobec neberiem iba konstatujem
ze babrak putin zlikvidoval behom par mesiacov
kompletne rusky vplyv a respekt.

 Z pozicie sily moze zasahovat kazdy kde chce a kedy
chce a nepotrebuje na to ziadne vyhovorky.

Marian M2024-06-19 12:29:21
Aky vplyv a respekt? Rusko len ustupovalo a
kolektivny nacisti zo zapadu si robili co chcu. Z
Ruska mali handru do ktorej si utres nohy, bude
drzat hubu, ked sa otoci kopnes do riti a este sa
bude usmievat.

Jozef Mrkva2024-06-19 12:23:42
Mimochodom s tou chartou OSN si si to vymyslel.

Nechceme NATO2024-06-19 13:32:10
Nič som si nevymyslel. Aj Harabín o tom hovoril.
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VIDEO: Rusko a Severná Kórea podpísali zmluvu o
strategickom partnerstve. Putin sa stretol s Kim Čong-unom,
aby rozšírili ekonomickú a vojenskú spoluprácu. Obe krajiny
sa podľa šéfa Kremľa dôsledne zasadzujú za multipolárny
svet založený na medzinárodnom práve, kultúrnej
rozmanitosti a civilizačnej pluralite
Nová zmluva nahrádza základné dokumenty medzi Ruskom a
Severnou Kóreou, podpísané v rokoch 1961, 2000 a 2001. 5

VIDEO: Rozhodnutie Európskeho súdu pre ľudské práva
potvrdilo, akú hanbu nám pred celou Európskou úniou robí
tzv. strýko senát, konštatoval vicepremiér Kaliňák s tým, že
„na Najvyššom súde nemáme sudcov, ale politických
aktivistov, ktorí rozhodovali svojvoľne a v rozpore s právom
chceli ľudí zavrieť a týrať,“ dodal a informoval o podaní
trestných oznámení na Mazáka a Kolíkovú
To, že atentátnik Cintula spojil osobu premiéra Roberta Fica s
odvolaním Jána Mazáka, takýto nezmysel a kognitívna skratka
môže skrsnúť iba v mysli človeka, ktorý je manipulovaný,
dezorientovaný mediálnou propagandou, indoktrinovaný
politickými aktivistami z neziskového sektora a mimovládok a
propagandou opozície," vyhlásil advokát a bývalý sudca David
Lindtner. Podľa jeho slov keby isté média objektívne informovali
o dôvodoch, prečo bol Mazák odvolaný z funkcie predsedu
Súdnej rady, nebolo by došlo k atentátu. 19

https://www.infovojna.bz/article/video-rusko-a-severna-korea-podpisali-zmluvu-o-strategickom-partnerstve
https://www.infovojna.bz/article/video-rusko-a-severna-korea-podpisali-zmluvu-o-strategickom-partnerstve#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-rozhodnutie-europskeho-sudu-pre-ludske-prava-potvrdilo-aku-hanbu-nam-pred-celou-europskou-uniou-robi-tzv-stryko-senat
https://www.infovojna.bz/article/video-rozhodnutie-europskeho-sudu-pre-ludske-prava-potvrdilo-aku-hanbu-nam-pred-celou-europskou-uniou-robi-tzv-stryko-senat#mdsqs


67/77

Šéf NATO Stoltenberg chce v Evropě rozmístit nukleární
zbraně, aby prý došlo k vyslání vzkazu Rusku, že
Severoatlantická aliance je připravena k jaderné válce. Většina
jaderných hlavic v Evropě je přitom rozmístěna na stíhačkách,
mezi nimi i na F-16 pro Ukrajince. K výroku došlo pouhý 1 den
po fiasku na mírové konferenci ve Švýcarsku, kde se potvrdilo
odhodlání k válce proti Ruské federaci
Rozmisťování jaderných zbraní v Evropě potvrzuje děsivá slova
srbského prezidenta, která zazněla minulý týden, ve kterých
varoval o tom, že v Evropě vypukne konflikt mezi NATO a
Ruskem do 3 až 4 měsíců, pokud nedojde k deeskalaci napětí.
Jenže naděje na deeskalaci každým dnem klesá a válečné
pokřiky naopak zesilují. Opravdu to skoční špatně, pokud
nedojde k deeskalaci. 16

Neuvěřitelně tvrdý útok Evropské unie vůči Maďarsku aneb
symbolické vyjádření neuvěřitelné arogance dnešní bruselské
věrchušky
Bývalý prezident Českej republiky Václav Klaus vo svojej
pravidelnej piatkovej glose zverejnenej dňa 14. júna 2024
komentoval výsledok volieb do Európskeho parlamentu a
upozorňuje na neuveriteľnú aroganciu štruktúr EÚ voči
suverénnej politike Maďarska. 5

https://www.infovojna.bz/article/sef-nato-stoltenberg-chce-v-evrope-rozmistit-nuklearni-zbrane
https://www.infovojna.bz/article/sef-nato-stoltenberg-chce-v-evrope-rozmistit-nuklearni-zbrane#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/neuveritelne-tvrdy-utok-evropske-unie-vci-madarsku-aneb-symbolicke-vyjadreni-neuveritelne-arogance-dnesni-bruselske-verchusky
https://www.infovojna.bz/article/neuveritelne-tvrdy-utok-evropske-unie-vci-madarsku-aneb-symbolicke-vyjadreni-neuveritelne-arogance-dnesni-bruselske-verchusky#mdsqs
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Archeológovia pri Hradci Králové objavili zatiaľ najdlhšiu
pravekú mohylu objavenú v Európe, ktorá je stará minimálne
6000 rokov. Dejiny Slovenov aj datovanie našej starodávnej
kultúry sa pod ťarchou dôkazov, vyplývajúcich z nových
archeologických objavov, budú musieť revidovať
Skúmaná stavba pochádza zo 4. tisícročia pred naším
letopočtom. 34

VIDEO: Ľuboš Blaha & Erik Kaliňák o zmierení na slovenský
spôsob alebo o politikoch a ich aktivistoch v RTVS a
korporátnych médiách rozsievajúcich v spoločnosti naďalej
nenávisť voči politikom a ľuďom iného názoru aj mesiac po
atentáte na premiéra Roberta Fica
Podpredseda NR SR Ľuboš Blaha a predseda Zboru poradcov
predsedu vlády SR Erik Kaliňák dňa 17. júna 2024 debatovali v
rádiu InfoVojna na téme spoločenského zmierenia na
Slovensku, ako riešenie zradikalizovanej a vyhecovanej časti
slovenskej spoločnosti, ktorá podľahla vlne hystérie a šíreniu
nenávisti zo strany opozície, verejnoprávnych a korporátnych
médií, ktoré spochybňujú demokratický výber občanov vo
voľbách, dehumanizujú ľudí s inými názormi a agresívne
vnucujú občanom svoj pohľad na život a svet. 54

https://www.infovojna.bz/article/archeologovia-pri-hradci-kralove-objavili-zatial-najdlhsiu-praveku-mohylu-objavenu-v-europe-staru-6000-rokov
https://www.infovojna.bz/article/archeologovia-pri-hradci-kralove-objavili-zatial-najdlhsiu-praveku-mohylu-objavenu-v-europe-staru-6000-rokov#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-lubos-blaha-erik-kalinak-o-zmiereni-na-slovensky-sposob
https://www.infovojna.bz/article/video-lubos-blaha-erik-kalinak-o-zmiereni-na-slovensky-sposob#mdsqs
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Štefan Harabin: Porušovaním práv si ani Súdny dvor EÚ
rešpekt nezíska
Otázky azylu patriace, nie do výlučnej, ale do spoločnej
právomoci EÚ a členských štátov, sú presne definované v čl. 3
Zmluvy o EÚ, tzv. „priestor slobody“. V oblasti azylu tu EÚ
spoločne s členskými štátmi smie iba navrhovať a prijímať
pravidlá rovnakého postupu pri prerokovávaniach žiadostí o azyl
alebo o doplnkovej ochrane. Píše vo svojom článku exkluzívne
pre InfoVojnu bývalý minister spravodlivosti SR a niekdajší šéf
Najvyššieho súdu SR Štefan Harabin. 4

Nemecký generál vo výslužbe, bývalý šéf Vojenského výboru
NATO Kujat: „Ukrajina môže dosiahnuť mier iba rokovaním s
Ruskom“
Švajčiarsko cez víkend organizovalo konferenciu o mieri na
Ukrajine, na ktorú nebolo pozvané Rusko. Ruský prezident
Vladimir Putin v piatok predložil podmienky pre okamžité
prímerie. Niekdajší náčelník štábu nemeckých ozbrojených síl
Bundeswehru Harald Kujat, ktorý v rokoch 2002 až 2005 pôsobil
ako predseda Vojenského výboru NATO, komentoval tieto
udalosti v rozhovore pre nemecký portál Epoch Times, ktorý bol
zverejnený 15. júna 2024. 6

https://www.infovojna.bz/article/stefan-harabin-porusovanim-prav-si-ani-sudny-dvor-eu-respekt-neziska
https://www.infovojna.bz/article/stefan-harabin-porusovanim-prav-si-ani-sudny-dvor-eu-respekt-neziska#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/nemecky-general-vo-vysluzbe-byvaly-sef-vojenskeho-vyboru-nato-kujat-ukrajina-moze-dosiahnut-mier-iba-rokovanim-s-ruskom
https://www.infovojna.bz/article/nemecky-general-vo-vysluzbe-byvaly-sef-vojenskeho-vyboru-nato-kujat-ukrajina-moze-dosiahnut-mier-iba-rokovanim-s-ruskom#mdsqs
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Vyhlásenia šéfa NATO Stoltenberga o potrebe uviesť jadrové
zbrane do bojového režimu sú podľa Ruska ďalšou eskaláciou
napätia. Hovorca Kremľa označil výsledky švajčiarskeho
summitu o Ukrajine za takmer nulové. Šéf ruskej zahraničnej
rozviedky medzitým varoval, že ak budú návrhy ruského
prezidenta Vladimira Putina o urovnaní konfliktu na Ukrajine
odmietnuté, podmienky pre uzavretie mierovej dohody budú
ešte tvrdšie
Hovorca Kremľa Dmitrij Peskov zdôraznil, že slová generálneho
tajomníka Severoatlantickej aliancie sú v ostrom kontraste s
vyhlásením prijatým v nedeľu po konferencii o Ukrajine vo
Švajčiarsku, kde sa píše o neprípustnosti takejto rétoriky. 1

Rusko a Čína budujú eurázijskú integráciu a bruselskí klauni s
baltskými čivavami zostali bokom
Európa už nie je to, čo bývala, tvrdí brazílsky novinár Pepe
Escobar a poukazuje na to, že teraz ju reprezentujú „klauni v
Bruseli a iných európskych metropolách, nehovoriac o
„baltských čivavách“. 1

https://www.infovojna.bz/article/sef-nato-stoltenberg-eskaluje-napatie
https://www.infovojna.bz/article/sef-nato-stoltenberg-eskaluje-napatie#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/rusko-a-cina-buduju-eurazijsku-integraciu-a-bruselski-klauni-s-baltskymi-civavami-zostali-bokom
https://www.infovojna.bz/article/rusko-a-cina-buduju-eurazijsku-integraciu-a-bruselski-klauni-s-baltskymi-civavami-zostali-bokom#mdsqs
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NATO zvažuje dát své jaderné zbraně do pohotovostního
režimu. Šéf Severoatlantické aliance Jens Stoltenberg straší
světovou veřejnost prohlášeními, že Rusko a Čína pro ně
představují narůstající hrozbu
Stockholmský mezinárodní ústav pro výzkum míru mezitím
varoval s politováním konstatoval, že diplomatické úsilí o
kontrolu nukleárních zbraní zaznamenalo velký úpadek. Ve své
výroční zprávě zveřejněné v pondělí uvedl, že devět zemí, které
disponují jadernými zbraněmi, loni pokračovalo v modernizaci
svého jaderného arzenálu a několik z nich nasadilo nové
nukleární zbraňové systémy. 14

VIDEO: Moderátorka Erika Vincoureková o profesionalitě
novinářů v minulosti a dnes, zákulisí fungování Markýzy v
jejích začátcích, amerikanizaci televizního zpravodajství,
úrovni korporátní žurnalistiky, kde vadný řečový projev je
doprovázen neodborností podbarvenou politickým
aktivismem a prezentováním na obou stranách názorové
barikády
Dlouholetá novinářka, moderátorka, redaktorka, někdejší první
šéfka publicistiky v TV Markíza Erika Vincoureková v podcastu
Diskuse na paletě přiblížila své profesionální zkušenosti ve
zpravodajství a publicistice a komentovala i současnou
atmosféru ve společnosti. 6

Dotazník

https://www.infovojna.bz/article/nato-zvazuje-dat-svoje-jadrove-zbrane-do-pohotovostneho-rezimu
https://www.infovojna.bz/article/nato-zvazuje-dat-svoje-jadrove-zbrane-do-pohotovostneho-rezimu#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-erika-vincourekova-rozhovor-diskusia-na-palete-jun-2024
https://www.infovojna.bz/article/video-erika-vincourekova-rozhovor-diskusia-na-palete-jun-2024#mdsqs
https://www.fmedia.top/poll_category/58/poll/125/
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https://obchod.infovojna.bz/produkt/iveta-michalikova-dieta-dzungle
https://obchod.infovojna.bz/produkt/damska-mikina-modra
https://obchod.infovojna.bz/produkt/panska-mikina-tmavomodra
https://www.fmedia.top/poll_category/58/poll/125/
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Program rádia 
 Změna programu je vyhrazena.

Žádný program

https://www.fmedia.top/poll_category/58/poll/125/
https://obchod.infovojna.bz/produkt/vankus-infovojna-cierny
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Tipy a rady

Telegram - instalace do mobilu PDF návod, čeština, překladač Od:
Vlasto
Jak instalovat telegram Videonávod pro uživatele Od: Kamil

 

https://obchod.infovojna.bz/produkt/gustav-murin-laboratorium-dlhovekosti
https://www.infovojna.bz/data/files/2022/Telegram-instalacia.pdf
https://www.infovojna.bz/data/video/telegram.avi
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https://obchod.infovojna.bz/produkt/damske-tricko-iv-samorinske-vrabce-svetlomodra
https://obchod.infovojna.bz/produkt/panske-tricko-iv-samorinske-vrabce-tmavosiva
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Zajímavosti

Na americké poušti se objevil záhadný monolit. Konspirátoři jej
připisují mimozemským civilizacím či ďáblu
https://refresher.sk19.06.2024
Slovensko bude mít od příštího roku nové občanské průkazy:
Design má obsahovat tyto dvě věci, změny čekají i jiné doklady
https://www.interez.sk19.06.2024

https://obchod.infovojna.bz/produkty/ine
https://obchod.infovojna.bz/produkt/jan-safin-chazarsky-golem-ii
https://refresher.sk/162118-Na-americkej-pusti-sa-objavil-zahadny-monolit-Konspiratori-ho-pripisuju-mimozemskym-civilizaciam-ci-diablovi
https://www.interez.sk/slovensko-bude-mat-od-buduceho-roka-nove-obcianske-preukazy-dizajn-ma-obsahovat-tieto-dve-veci-zmeny-cakaju-aj-ine-doklady/
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PRŮZKUM: Směr je ještě silnější! Do parlamentu by se dostala i
Aliance a Matovič padá na dno https://ereport.sk19.06.2024
JOHN MEARSHEIMER: SITUACE NA UKRAJINĚ SE PRO
ZÁPAD VYVÍJE KATASTROFÁLNĚ https://veci-
verejne.sk19.06.2024
V rameni Dunaje začala letní umělá záplava, bude trvat 21 dní
https://www.epochtimes.sk19.06.2024
Astronomické léto letos začne nejdříve od roku 1796
https://domov.sme.sk19.06.2024
VIDEO: Křižovatka D1xD4 a rozšíření dálnice D1 Zlaté Písky -
Triblavina (červen 2024) https://www.youtube.com18.06.2024
V úterý se připravte na horké a slunečné počasí
https://www.teraz.sk18.06.2024
Německo prožívá hlubokou vnitřní krizi. Špatná ekonomická
situace zasahuje firmy i střední třídu https://www.trend.sk17.06.2024
Rusko bude požadovat náhradu za sankce – Medveděv
https://www.rt.com17.06.2024
Scott Ritter: Proč Rusku trvalo tak dlouho, než si uvědomilo, že
Donbass stojí za to bojovat? https://www.rt.com14.06.2024
VIDEO: Generál Viktorín: Jsou právní kroky ministerstva obrany
upřímnou snahou dosáhnout spravedlnosti?
https://www.youtube.com14.06.2024
Pistorius: Německo už nemůže Ukrajině dodávat systémy
protivzdušné obrany „Patriot“ https://sk.news-front.su14.06.2024
Čínskou novinářku a aktivistku hnutí #MeToo odsoudili k pěti
letům vězení za rozvracení státu
https://bleskovky.zoznam.sk14.06.2024
Policejní inspekce zahájila trestní stíhání pro nezajištěnou zbraň
https://blog.sme.sk13.06.2024

 
 

https://ereport.sk/prieskum-smer-je-este-silnejsi-do-parlamentu/
https://veci-verejne.sk/john-mearsheimer-situacia-na-ukrajine-sa-pre-zapad-vyvija-katastrofalne/
https://www.epochtimes.sk/v-ramene-dunaja-sa-zacala-letna-umela-zaplava-bude-trvat-21-dni_16570.html
https://domov.sme.sk/c/23346150/astronomicke-leto-sa-tento-rok-zacne-najskor-od-roku-1796.html
https://www.youtube.com/watch?v=o9rYh0epFvw
https://www.teraz.sk/pocasie/pocasie-predpoved-pocasia-pre-sloven/802491-clanok.html
https://www.trend.sk/ekonomika/nemecko-preziva-hlboku-vnutornu-krizu-zla-ekonomicka-situacia-zasahuje-firmy-aj-strednu-triedu
https://www.rt.com/russia/599427-medvedev-russia-compensation-western-sanctions/
https://www.rt.com/russia/598862-russia-donbass-military-operation/
https://www.youtube.com/watch?v=E9L4_ypWMT4
https://sk.news-front.su/2024/06/13/pistorius-nemecko-uz-nemoze-ukrajine-dodavat-systemy-protivzdusnej-obrany-patriot/
https://bleskovky.zoznam.sk/cl/1005003/2783277/Cinsku-aktivistku-a-novinarku-odsudili-na-pat-rokov-vazenia-za-rozvracanie-statu
https://blog.sme.sk/juliamikolasikova/politika/inspekcia-zacala-trestne-stihanie-pre-nezaistenu-zbran

